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Meghívottak: 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat képviselői, tisztségviselői, a Polgármesteri Hivatal 
szervezeti egységeinek vezetői, a Budapest Főváros Kormányhivatala vezetői, Kormányhivatal 
kerületi hivatalának vezetője, Tankerületi igazgató, Többcélú intézmények vezetői, Általános 
iskolák vezetői, óvodák vezetői, gazdasági társaságok vezetői, XV. kerületi intézmények vezetői, 
alapítványok vezetői, egyházak vezetői, nemzetiségi önkormányzatok vezetői. 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

A bizottság ülésén részt vett Botlik Krisztina jegyzőkönyvvezet 

* * * * * • 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Köszönti a megjelent 
meghívottakat, előterjesztőket és a bizottságot. Az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy a bizottság 6 
fő  jelenlétével határozatképes, Tóth Imre képviselő  jelezte, hogy a FENÓ karácsonyi rendezvényére 
hivatalos, ezért nem tud a bizottság ülésén részt venni. Ismerteti a napirendi pontokat. 

Javaslata napirendre: 

Előterjesztés az Egyesített Szociális Intézmény Bp. XV. ker. Kontyfa utcai telephelyén az 
Idősek Klubjában megvalósuló szolgáltatásfejlesztés, valamint a Nappali Melegedő  és Utcai 
Gondozó Szolgálat által használt épületrész infrastrukturális fejlesztése , 
(Ikt.sz.: 1/47-257/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 
Önkormányzat 2015. évi költségvetésének IX. módosításáról 
(Ikt.sz. 1/47-254/2015. sz. anyag), 



Zárt ülésen tárgyalandó a Mötv. 46. 5V (2) bek. a-b) pontja alapján: 

Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  
(ESzB ikt. sz. 1/65-378/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  
(ESzB ikt. sz. 1/65-381/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban 1 
kérelem elutasításáról 
(ESzB ikt. sz. 1/65-382/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  
(ESzB ikt. sz. 1/65-383/2015. sz. anyag) 

lakás bérleti jogviszonyának rendezéséről 

lakás bérleti jogviszonyának rendezéséről 

lakás bérleti jogviszonyának rendezéséről 

évő  lakás ismételt bérbeadására vonatkozó 

A Mötv. 46. sv (2) be/c. c) pontja alapján zárt ülésen javasolt tárgyalni: 

Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás bérleti jogviszonyának rendezéséről 
(ESzB ikt. sz. 1/65-379/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás bérbeadásról 
(ESzB ikt. sz. 1/65-380/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás bérleti jogviszonyának rendezéséről 
(ESzB ikt. sz. 1/65-384/2015. sz. anyag) 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Napirenden szerepelnek olyan 
előterjesztések, melyeknél az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontja zárt ülésen való megtárgyalást 
javasol. Kéri szavazzanak arról, hogy ezeket zárt ülésen tárgyalják. 

ESzB 897/2015. (XII.16.) sz. határozat 

Az Egészségügyi, Szociális és Esélyegyenlőségi Bizottság úgy dönt, hogy az 1/65-379, 380, 
384/2015. iktatószámú előterjesztéseket zárt ülésen tárgyalja. 
(Szavazati arány: 6 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő  
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő  neve és kizárás indoka: - 
Jegyző  jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: - 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: A napirenddel kapcsolatosan 
kérdés, hozzászólás nincs. Az ESzB 897/2015. (XII.16.) határozat figyelembe vételével szavazást 
kér az előterjesztett napirendi pontokról és azok tárgyalási sorrendjéről. 

ESzB 898/2015. (XII.16.1 sz. határozat 

Az Egészségügyi, Szociális és Esélyegyenlőségi Bizottság - az ESzB 897/2015. (XII.16.) sz. 
határozat figyelembevételével - elfogadja a napirendi vita során kialakult tárgyalási sorrendet. 
(Szavazati arány: 6 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő  
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő  neve és kizárás indoka: - 
Jegyző  jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: - 
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Elfogadott napirend: 

Előterjesztés az Egyesített Szociális Intézmény Bp. XV. ker. Kontyfa utcai telephelyen 
az Idősek Klubjában megvalósuló szolgáltatásfejlesztés, valamint a Nappali Melegedő  
és Utcai Gondozó Szolgálat által használt épületrész infrastrukturális fejlesztése 
(Ikt.sz.: 1/47-257/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 
Önkormányzat 2015. évi költségvetésének IX. módosításáról  
(Ikt.sz. 1/47-254/2015. sz. anyag) 

Zárt ülés 

Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás bérleti jogviszonyának 
rendezéséről 
(ESzB ikt. sz. 1/65-378/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás bérleti jogviszonyának 
rendezéséről 
(ESzB ikt. sz. 1/65-381/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás ismételt bérbeadására vonatkozó 
kérelem eluta sításáról 
(ESzB ikt. sz. 1/65-382/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás bérleti jogviszonyának 
rendezéséről 
(ESzB ikt. sz. 1/65-383/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás bérleti jogviszonyának 
rendezéséről 
(ESzB ikt. sz. 1/65-379/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás bérbeadásról 
(ESzB ikt. sz. 1/65-380/2015. sz. anyag) 
Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő  lakás bérleti jogviszonyának 
rendezéséről 
(ESzB ikt. sz. 1/65-384/2015. sz. anyag) 

1. 	Előterjesztés az Egyesített Szociális Intézmény Bp. XV. ker. Kontyfa utcai telephelyen 
az Idősek Klubjában megvalósuló szolgáltatásfejlesztés, valamint a Nappali Melegedő  
és Utcai Gondozó Szolgálat által használt épületrész infrastrukturális fejlesztése 
(Ikt.sz.: 1/47-257/2015. sz. anyag) 
Előterjesztő: Hajdu László polgármester 
Előadó: 	Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető  

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Felkéri az előterjesztőt a szóbeli 
kiegészítésre. 
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dr. Zsidei Kinga osztályvezető: Tájékoztatásul elmondja, hogy kezdetben a 
Kontyfa utcai idősek klubja részéről egy kis ellenállás volt tapasztalható, de Főosztályvezető  
Asszony Jegyző  Asszonnyal látogatást tettek és eloszlatták a nyugdíjasklubban tartózkodók 
félelmeit, így az kezdetben fellépő  ellenállás megszűnt. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Kérdésekre ad szót. 

Báder György képviselő: Ez egy nappali elhelyezés lesz. Van terv arra, hogy 
kibővítik 24 órásra az ellátást? Sok esetben a családnak az lenne az igazán nagy segítség. 

Tóth Jenóné képviselő: Tudomása szerint a folyamatos demens ellátás az 
ÉPK-ban lesz megvalósítva. Erre a mostani ellátásra feltétlenül szükség lenne, javasolja, hogy 
támogassák az előterjesztést. 

dr. Zsembery Ákos bizottsági tag: Az állapotfelmérés vizsgálatát ki végzi? A 
demencia egy kategória, de a pszichiátriai zavarok különbözőek lehetnek. A differenciált 
diagnosztikáról lévén szó pszichiáter szakorvos tudja elvégezni. Ez biztosított? 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Értesülései szerint ez egy 
teljesen független ellátás lenne. Az épület 12 férőhelyre ad lehetőséget, mely a kerületben hasonló 
problémával élők számához viszonyítva nagyon kevés. A nappali ellátás kifejezésre előfordulhat, 
hogy hajléktalanok, vagy 18. életévét betöltött személyek is bekerülhetnek, vagy valamilyen 
szabályozás lesz arra, hogy csak nyugdíjasok vegyék igénybe? Másik felvetése, hogy az enyhe 
fokban sérültek csekély problémát jelentenek a család számára, igazából azoknak a személyeknek 
az elhelyezését kellene megoldani, ahol nagyobb fokú a betegség. Gyakorlatilag a 12 férőhellyel és 
az enyhe fokban sérültekkel nem a problémát akarják kezelni. Ha enyhe fokban sérült valaki, nem 
okoz olyan problémát, hogy napközben ne hagyhatnák magára. Ez majdnem olyan szolgáltatást 
jelent, mint a nyugdíjas klub. Látszik, hogy meg van tervezve, hogy mivel töltik ki a napot. A 
felújításhoz 18 millió forint + ÁFA összeggel nem oldják meg a problémát. Azt írják, hogy a 
személyi feltételeket az ESZI-n belüli álláshelyek átcsoportosításával kívánják biztosítani. A 
mellékletben látható a bérjellegű  kiadás és az éves dologi kiadás. Arról nem lát táblázatot, hogy a 
szolgáltatások, tv, foglalkozások és annak a tárgyi feltétele a jövő  évi költségvetésből mekkora 
összegben szerepelne. Az ESZI intézményein belül nem új dolgozók felvételével, hanem 
átcsoportosítással próbálják megoldani a dolgozói létszámot. Ez azt jelenti, hogy most felesleges 
emberek vannak, akiknek nincs munkájuk? Válaszadásra dr. Zsidei Kinga osztályvezetőnek ad szót. 

dr. Zsidei Kinga osztályvezető: Sajnálja, hogy a területi gondozási egység 
vezetője, Stefkóné, Szombathy Éva az ESZI képviseletében nem érkezett meg az ülésre, mert a 
kérdésekre jobb válaszokat tudott volna adni. Az ellátásra jogosultsághoz kormányrendelet alapján 
mindenképpen pszichiátriai szakvélemény szükséges, melyet nem az intézményen belül oldanak 
meg, hanem az adott kezelőorvos által kiadott igazolást fogják kérni. Tudomása szerint az átmeneti 
ellátás az ÉPK-ban lesz majd, bentlakásos és ennek az ellátásnak a továbbfejlesztett változata is. 
Személy szerint úgy gondolja, hogy a családoknak ez kis segítség lehet, de aki ezzel a betegséggel 
érintett, nagyobb segítséget jelent, hogy az állapot romlást lassító szellemi fejlesztő  
foglalkozásokon vehet rész. A rendeletben szabályozott nappali ellátáson belüli részegység a 
nyugdíjas klub és a létrehozandó szociális foglalkoztató is. Meg van határozva, hogy milyen 
betegséggel küzdők, milyen igazolás alapján juthatnak be és milyen ellátási formában 
részesülhetnek. Nem fog vegyülni az idősek ellátásával, mint ahogy az idősek klubjába nem mehet 
hajléktalan személy. A 12 férőhely kevés lehet, de valószínűleg az érdeklődők tekintetében történt 
felmérés, illetőleg a helyi lehetőségek megszabják a 12 férőhelyet. 
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A tárgyi feltételek felsorolása valószínűleg csak az indulásra terjed ki, de nem tud erről többet 
mondani. Az ESZI-n belül jelenleg elég sok az üres álláshely, tudomása szerint szakembereket 
vennének fel. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Hozzászólásra ad szót. 

Tóth Jenőné képviselő: Érti Elnök Asszony aggodalmát, de most ezt az 
előterjesztést támogatni kell, mert ha csak 12 embernek oldják meg a problémáját, akkor is érdemes 
elkezdeni. Igények és kérések vannak erre vonatkozóan, amik indokolják, hogy átmenetileg, amíg 
az ÉPK terveiből valami megvalósul, addig is legyen ilyenfajta ellátás a kerületben is. Tegnap az 
ÉNO-ban járt, ahol látta, hogy mit ad nekik, mennyire fontos, hogy ezek a fiatalok be tudjanak 
illeszkedni a társas kapcsolatokba, hogy feladatuk legyen. Ha ez megvalósul, akkor a 12 család 
biztos helyen tudja a hozzátartozóját napközben, amíg munkában vannak. Véleménye szerint a 
bizottságnak támogatnia kell a kezdeményezést, a költségvetésben pedig be lesznek állítva azok a 
keretek, amikre szükség lesz. Sajnos az ÉNO-ban is szűkösek a keretek, nagyobb igény van, 
várólista van, de mégis sokak számára könnyítik meg az életet. Sok olyan témát szavaznak meg, 
ami még csak tervezést igényel és már magas kiadásai vannak, akkor ne azon problémázzanak, 
hogy ez milyen kiadást jelent. Bízik abban, hogy ezt a feladatot meg is tudják oldani. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Elbeszéltek egymás mellet. A 
tárgyi feltételek a következő  évi költségvetésben szerepelnek, a felújítás az idei évben fog 
megvalósulni. Az volt a kérdése, hogy jövőre lesz az ÉPK-ban valamiféle nagyobb koncepció? A 
FENÓ, az ÉNÓ és ha lehet a demens bentlakásos problémáját kellene megoldani. Ha most 
ráköltenek ilyen nagy összeget arra, amire a GMK azt írta, hogy gazdaságtalan, akkor nem lenne 
jobb, ha egy magasabb összeget megszavaznak a jövő  évi költségvetésben? Olyat, ahol legalább 60 
személyt el tudnak látni és akár régióból is be tudnak fogadni jelentkezőket. Ennek is csak hónapok 
múlva lesz eredménye, majd valamikor a jövő  évben. és ez is csak ideiglenes lesz, amíg az ÉPK-
ban kialakítják a végleges megoldást. Fel fognak újítani egy ingatlant, tárgyi eszközöket vásárolnak, 
gyakorlatilag utána ugyanez a pénzösszeg hiányozhat az ÉPK-ban, vagy remélhetőleg jövőre egy 
nagyobb intézményből. Az igény jóval jelentősebb. Hozzászólásokra ad szót. 

Báder György képviselő: Vitatkozna Tóth Jenőné képviselővel, hiszen ez 
nem tűzoltás. Az a fájdalma, gyanúja, hogy későbbiekben nem lesz fejlesztve, ha most ezt 
engedélyezik, mellyel elsimítják az igazi problémát. Az ÉPK-ról évek óta sajnos nem sok sikerrel 
beszélnek, ennek ellenére inkább kezdjék el ott csinálni akár részletekbe, hiszen érdemes úgy 
finanszírozni, hogy hosszú távon legyen megoldva. Ezzel egy lyukat betömnek, amiből van elég 
ebben a kerületben. Egyet ért a GMK véleményével, hogy gazdaságtalan, hiszen nincs értelme. 
Felvesznek szakembereket, de ez csak tanuló idő  lesz. Érdemes tovább vinni ezt a témát, és több 
pénzt rááldozni. 

Czuczu Tamás bizottsági tag: Az ÉPK tervekben a demens ellátás 
befejezési időpontjának 2018. év szerepel, addig is 12 ember ellátása megoldott, mely 
természetesen nem elégíti ki a kerület igényeit, de pont tizenkettővel több, mint a nulla! 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Válaszadásra ad szót dr. Zsidei 
Kinga osztályvezetőnek. 

dr. Zsidei Kinga osztályvezető: Az ÉPK-ban bentlakásos demens 
személyeknek lesz felügyelet, akiket a betegség nagyfokban érint. 
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Nagyon sok olyan család van, aki az enyhe fokú demens családtagját nem szeretné 24 órás ellátásra 
betenni, mert az estéit velük szeretné tölteni, ez két külön ellátás. A tizenkettő  valóban több mint a 
nulla. Az ESZI felé biztosan több igény érkezett és felé jöttek ötletek Annak ellenére is kitartottak 
a megvalósítás érdekében, hogy az idősek klubja felől ellenállás volt tapasztalható, bár tőlük 
teljesen függetlenül működnének. Lehet, hogy felmérést is készítettek, de ezt is az ESZI-s 
munkatársa tudta volna megmondani, aki sajnos nincs jelen az ülésen. Azt se felejtsék el, hogy az 
ÉPK több százmillió forintos beruházás, mely reálisan nézve 1-2 éven belül nem készül el. Ezzel 
addig is nyernek, mely akár egy mintakép is lehet a kerületben. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Az ESZI-s kolléganőt 
felmentené, mert a gondozóházban ma délután karácsonyi rendezvény lesz, valószínűleg azt készíti 
elő. Szót ad dr. Zsembery Ákos bizottsági tagnak. 

dr. Zsembery Ákos bizottsági tag: Az adott helyen a 12 fős ellátás bővíthető  
tovább? Ha el lehet szeparálni a két funkciót - nappali ellátás és az 24 órás felügyelet — az egy érv, 
hogy a nappali ellátás a későbbiekben is itt tudna működni. A 12 fő  a helyi adottságok miatt lett 
megállapítva, vagy csak egy próba lenne és a későbbiekben a nagyobb igény keletkezésekor 
fej lesztenék? 

Báder György képviselő: A bentlakásos ellátás tervezése még nem zárja ki 
annak a lehetőségét, hogy nappali ellátást működését kezdjék meg egyidejűleg. Ugyanazon a helyen 
később ki lehet alakítani az egész bentlakásos rendszerű  ellátást. Pont fordítva gondolja a dolgot. A 
volt orosz kórházon belül most is van olyan helyiség, amit fűtenek, de mégis kihasználatlan. Ott 
kellene elkezdeni kiépíteni a nappali ellátást. Azon kellene elgondolkodni, hogy miért tesznek ebbe 
bele 30 millió forint körüli összeget, mert ha oda tennék az ÉPK-ba, azt lehetne tovább fejleszteni. 

Tóth Jenőné képviselő: Azt kellene figyelembe venni, hogy ha ezt a helyet ki 
tudják alakítani, rendbe tudják tenni, és a 12 embernek a gondozása átkerül az ÉPK-ba, akkor sem 
veszik el ez a hely. Mindenhol helyhiánnyal küszködnek. Az ÉNO-ban is ez a probléma, nincsenek 
foglalkoztató szobák, pedig nagyon sokat tudnak kihozni az ott foglalkoztatottakból. Lelkesek, 
szívvel-lélekkel vesznek részt a foglalkozásokon. Ha ez a hely nem ezt a célt fogja szolgálni, akkor 
a nyugdíjas klubnak át lehet adni, nem kidobott, felesleges pénz ez a befektetés. Rengeteg mást 
támogatnak, kidobnak 10 milliókat. A képviselő-testület tárgyalja ezt az előterjesztést, javasolja, 
hogy a bizottság megtárgyalásra javasolja csak az előterjesztést. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Válaszadásra ad szót dr. Zsidei 
Kinga osztályvezetőnek. 

dr. Zsidei Kinga osztályvezető: A Főépítész Iroda végezte a kapacitásra 
vonatkozó felmérést. Mivel semmilyen speciális kialakítást nem igényel a hely, ha később az ellátás 
elkerülne, a helység bármely másra is használható lesz. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: A konyha megszüntetésre került 
az idősek klubjából át tudnak menni a Spirálházba étkezni. Az étkezést a gondozottaknak hogyan 
oldják meg? Tálalókonyhával? Az idősklubnak az volt a kérése, hogy ne érje őket hátrány. Ha jól 
tudja, további két álláshely kerül létrehozva. A szabadságolásokkal elég lesz a két személy a 12 fő  
ellátására? A két állás egy szakápoló és egy mentálhigiénés munkatárs a törvény és jogszabály 
alapján maximálisan hány fő  gondozására alkalmas? 
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dr. Zsidei Kinga osztályvezető: A jogszabály minimum létszámot határoz 
meg, több személt mindig lehet felvenni, de a két személy a 12 férőhelyre lett számolva. Az étkező  
helyiség szerepel a koncepcióban, így étel kiszállítással lesz megoldva azoknak az étkezése, akik 
nem kívánnak máshova átmenni ebédelni. A képviselő-testületi ülésig a nem tisztázott kérdésekre 
beszerzi az információkat. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: További kérdés, hozzászólás 
nincs, szavazást kér a következő  határozati javaslatról. Az Egészségügyi, Szociális és 
Esélyegyenlőségi Bizottság megtárgyalásra javasolja a képviselő-testületnek a „Egyesített 
Szociális Intézmény Bp. XV. ker. Kontyfa utcai telephelyén az Idősek Klubjában megvalósuló 
szolgáltatásfejlesztés, valamint a Nappali Melegedő  és Utcai Gondozó Szolgálat által használt 
épületrész infrastrukturális fejlesztéséről" szóló előterjesztést és az abban foglalt határozati 
javaslatokat. 

ESzB 899/2015. (XII.16.) sz. határozat 

Az Egészségügyi, Szociális és Esélyegyenlőségi Bizottság megtárgyalásra javasolja a képviselő-
testületnek a „Egyesített Szociális Intézmény Bp. XV. ker. Kontyfa utcai telephelyén az Idősek 
Klubjában megvalósuló szolgáltatásfejlesztés, valamint a Nappali Melegedő  és Utcai Gondozó 
Szolgálat által használt épületrész infrastrukturális fejlesztéséről" szóló előterjesztést és az abban 
foglalt határozati javaslatokat. 
Felelős: 	polgármester 
Határidő: 	2015. december 17. 
(Szavazati arány: 6 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéskozatalban résztvevők száma: 6 fő  
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő  neve és kizárás indoka: - 
Jegyző  jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: - 

2. 	Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 
Önkormányzat 2015. évi költségvetésének IX. módosításáról  
(Ikt.sz. 1/47-254/2015. sz. anyag, 1/47-254/a/2015. sz. anyag) 
Előterjesztő: Hajdu László polgármester 
Előadó: 	Hőrich Szilvia főosztályvezető  

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: A költségvetés IX. 
módosításához a könyvvizsgálói véleményt kiosztásra került. Hőrich Szilvia főosztályvezetőnek ad 
szót szóbeli kiegészítésre. 

Hőrich Szilvia főosztályvezető: A költségvetés IX. módosítása elsősorban a 
központi költségvetési előirányzatok beemelése miatt van szükség. Az év végi zárás miatt 
szükséges az adatok részletes megjelenítése, a képviselő-testületi és bizottsági határozatokat, és az 
előirányzat átcsoportosításokat is átvezetik a költségvetésen. A bizottság területéhez kapcsolódóan a 
nyugdíjasház ülőbútorainak cseréjére nyújtanak fedezetet, az Opál utcai rendelő  felújítását 
pályázathoz kötötték, de sajnos nem nyert a hivatal pályázatot, így a felújítást sem tudják elvégezni. 
Támogatták a IV. és XV. kerületi Hivatásos Tűzőrség részére egy Dacia Duster gépjármű  
megvásárlását 50%-ban, elkezdődne a Népfelkelő  utca 96. szám alatti ingatlan felújítása, melyre 20 
millió forintos céltartalék volt, annak a felhasználását tartalmazza a rendeletmódosítás. 
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A Patyolat utcai Ákombákom óvoda EU-s pénzből került felújításra, melyre egy garanciális javítási 
kötelezettség merült fel, és az egyeztetések kapcsán az eredeti kivitelező  nem végzi el, így a 
hivatalnak kell a pénzügyi fedezetet biztosítani. Kifizetésre kerültek az intézményi 
közalkalmazottak és vezetők részére a jutalmak, mely szintén átvezetésre került. A keletkezett 
intézményi többletbevételt és bérmaradványt visszarendezik az általános tartalékba. A GMK tett 
javaslatot arra, hogy bizonyos előirányzatainál, ahol megtakarítás képződött annak felhasználására 
Új fejlesztési feladatokat indítana. Egy nagyobb, 5 millió forintos tétel szerepelt felhalmozási 
támogatásként a Magyar Honvédség számára a Világháború Haditechnikai Park kialakítására. A 
honvédség kérte, hogy a tervezett kerítést és a világítás kialakítást vállalja be a hivatal. Ennek a 
kérésnek eleget téve idegen tulajdonon végzett önkormányzati beruházásként szerepel. 
Előirányzatok rendezések kapcsán a kiadások-bevételek 36.976 ezer forinttal nőnek, így a 
költségvetési főösszeg 18.062.377.000,- forintra változik. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Kérdésre ad szót. 

Báder György képviselő: Meglepődött a Magyar Honvédség kérésén, mert 
az út építése lett csak bevállalva, az összes többi a hadtörténeti intézetet terhelné. Nem érti, hogy a 
saját területüket nem tudják bekeríteni? A hivatal elköltötte az 50 milliót, amit a képviselő-testület 
megszavazott. 

Hőrich Szilvia főosztályvezető: Ez az eredeti költségvetésben is benne volt 
az 5 milliós tétel, de felhalmozási célú eszközátadásként szerepelt. Nem biztosítanak erre többletet, 
csak ők maguk kérték, hogy ez akkor nagy eséllyel valósul meg, ha a hivatal készíti el. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Tóth Jenőné képviselőnek ad 
szót. 

Tóth Jenőné képviselő: A GMK milyen megtakarítással rendelkezik? Milyen 
feladatokra szeretne elvégezni? Lehet javaslatokat tenni a feladatokra? 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: Soha Péternek, a GMK 
gazdasági igazgatónak ad szót válaszadásra. 

Soha Péter GMK gazdasági igazgató: A GMK-nak ebben az évben 
karbantartási és felújítási soron körülbelül 173 feladatot kellett végrehajtani, erre terveztek 
előirányzatokat. A tényleges végrehajtások során a beszerzéseknél keletkeztek megtakarítások, 
melyekből három, egyéb másik feladatot szeretnének elvégezni. Új forrást és feladatelmaradást nem 
jelent. 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: További kérdés, hozzászólás 
nincs, szavazást kér a következő  határozati javaslatról. Az Egészségügyi, Szociális és 
Esélyegyenlőségi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
„Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2015. évi 
költségvetésének IX. módosításáról" szóló előterjesztést és az abban foglalt rendeletalkotási 
javaslatot. 

8 



ESzB 900/2015. (X11.16.) sz. határozat 

Az Egészségügyi, Szociális és Esélyegyenlőségi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a „Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, 
Újpalota Önkormányzat 2015. évi költségvetésének IX. módosításáról" szóló előterjesztést és az 
abban foglalt rendeletalkotási javaslatot. 
Felelős: 	polgármester 
Határidő: 	2015. december 17. 
(Szavazati arány: 6 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 6 Jő  
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő  neve és kizárás indoka: - 
Jegyző  jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: - 

Victorné dr. Kovács Judit bizottsági elnök: A nyilvános ülést bezárja, a 
bizottság zárt ülésen folytatja munkáját. 

K.m.f. 

Ski
ictorné dr. Kovács udit 

‚5V 

elnök 

A jegyzőkönyvet készítette: Botlik Krisztina bizottsági titkár 
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JELENLÉTI ÍV 
a bizottság 2015. december 16-i rendkívüli nyilvános üléséről 

Név Aláírás 
Távollét 

igazolt igazolatlan 
Victorné dr. Kovács Judit 

elnök  Adria ;i- 
Báder György 

alelnök 
(l_. 

Tóth Jenőné 
alelnök  

Tóth Imre 
tag 

Dr. Zsembery Ákos 
tag ;.2-tx/t4 g6 7 

Dárdai Árpád Ernöné 
tag cr)6)--rdaL CP 	0( 

Czuczu Tamás 
tag (;),e-c - — 

Állandó Állandó meghívottak: 	 Aláírás 

Hajdu László 
polgármester 

Dr. Balázs Zoltán 
alpolgármester 

Németh Angéla 
alpolgármester 

Dr. Pintér Gábor 
alpolgármester 

Dr. Lamperth Mónika 
jegyző  

dr. Filipsz Andrea 
aljegyző  

Meghívottak: Aláírás 

Hőrich Szilvia 
főosztályvezető  113-1;')9aL J, 

Reiszné Naszádi Magdolna 
főosztályvezető  

dr. Erdélyi-Kincses Andrea 
osztályvezető  _ vOW 9\1))'—'er)N  

dr. Zsidei Kinga 
osztályvezető  e- 

Szabó Bianka 
referens c7Jc7‚  bk,du, 

Dr. Szántó Olga 
MOK XV. kerületi elnöke 

Gráczer Irma 
ESZI igazgató  
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